



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de  
Macau

*University of Macau Students' Union*

澳門大學學生會  
第 14/2018 號會員大會常務委員會通告

### 公佈新任選舉委員會委員

根據澳門大學學生會第 4/2017 號內部規章《常務委員會組織制度》第六條第二款之規定，主席代表常務委員會作出本通告。

第二十一屆澳門大學學生會選舉委員會委員許美珊因私人理由辭去相關職務。根據澳門大學學生會第 1/2018 號內部規章《領導機關選舉制度》第十一條第三款之規定，常務委員會現委任及宣告新任選舉委員會委員為林彥明。

特此通告

澳門大學學生會會員大會主席團  
主席



楊文賢

二零一八年九月十一日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de  
Macau

*University of Macau Students' Union*

University of Macau Students' Union  
Notice of the Standing Committee of the General Assembly No. 14/2018

## Announcement of New Member of the Election Committee

According to the paragraph 2 of article 6 of 4/2017 internal regulations 'Organizational System of the Standing Committee' of UMSU, Chair announces this notice:

The member of the 21<sup>st</sup> Election Committee has resigned his post. Therefore, according to paragraph 3 of article 11 of No.1/2018 Internal Regulation 'Election System of Management Board Election', the Standing Committee now appoints and announces the new member is Lam In Meng.

Hereby notify the above.

President of the Presidium of the  
General Assembly of UMSU

IEONG Man In

11/09/2018

The Chinese version shall prevail